
ACTA DE REUNIÓ

JUNTA DE CENTRE
Núm. de la sessió: -8
Data i hora: 18/12/2019 12:30
Lloc: Sala de Graus Germà Colón. HC0114FR

Assistents
Andreu Casero Ripollés - President
Francisco Javier Vellón Lahoz - Secretari/a
Adolfo Piquer Vidal - Membre
Alberto Cabedo Mas - Membre
Delegació de vot de: Antonio Ripollés Mansilla

Alicia Bruno Romero - Membre
Ana Hermenegilda Alarcon Aguilar - Membre
Ana Maria Martí Gual - Membre
Andrea Castillo Garcia - Membre
Andrei Sorochin - Membre
Anna Albert Torres - Membre
Begoña Bellés Fortuño - Membre
Carles Alfred Rabassa Vaquer - Membre
Carmen Jose Emo Barberá - Membre
Carmen María Fernández Nadal - Membre
Esther Monzó Nebot - Membre
Federico Chaume Varela - Membre
Hugo Doménech Fabregat - Membre
Ignasi Navarro Ferrando - Membre
Iván Checa González - Membre
Jesús Gil Gómez - Membre
Jorge Martí Contreras - Membre
José Javier Marzal Felici - Membre
Juan Manuel Plasencia García - Membre
Kim Schulte - Membre
Delegació de vot de: José Manuel Marco Borillo

María Auxiliadora Sales Ciges - Membre
María Carmen Campoy Cubillo - Membre
María De Los Desamparados López Olivares - Membre
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María Luisa Nieto Soria - Membre
María Reina Ferrández Berrueco - Membre
María de la Luz Pérez Soler - Membre
María del Carmen Corona Marzol - Membre
Mercedes Cazalilla Hoyofrio - Membre
Mercedes Sanz Gil - Membre
Mónica Velando Casanova - Membre
Nerea Bella García - Membre
Patrici Calvo Cabezas - Membre
Patricia Salazar Campillo - Membre
Regina García Martorell - Membre
Roberto Arnau Roselló - Membre
Rosario Mallench Martí - Membre
Tomàs Martínez Romero - Membre
Víctor Manuel Mínguez Cornelles - Membre
Delegació de vot de: Vicente Sanz Rozalén

Ordre del dia

1. Lectura i aprovació, si escau, de l'acta anterior

2. Informe del Degà

3. Aprovació si escau de l'oferta de reconeixement de crèdits d'activitats
universitàries de FCHS per al segon semestre del curs 2019-2020.

4. Assumptes de tràmit.

5. Torn obert de paraules.

6. Aprovació si escau de l'acta de la sessió nº1 (18/12/19)

Desenvolupament de la sessió

1. Lectura i aprovació, si escau, de l'acta anterior

S’aprova per assentiment l’acta de la Junta de Centre del dia 25/09/2019

2. Informe del Degà

El degà informa de les següents qüestions:

1.- Felicitacions i comiat:

• El degà felicita a la professora Elsa González per haver obtingut el Projecte
Europeu Etha System i al professor José Antonio Piqueras per la Càtedra
UNESCO per a l’estudi de l’esclavitut i l’afrodescendència.
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• Comiat a Pepe Pitarch, arquitecte de la FCHS, que es jubila. El degà trasllada
l’acomiadament de Pitarch a tots els membres de la Junta.

2.- El degà fa un balanç molt positiu dels actes de graduació dels graus de la
FCHS celebrats la setmana anterior, en dues vesprades: la primera per a
l’alumnat dels graus de Mestre/mestra i la segona per al dels graus de
Comunicació i per als de Traducció i Interpretació, Estudis Anglesos, Història i
Patrimoni i Humanitats.

S’han graduat al voltant de 320 alumnes i han participat, amb els familiars, sobre
1400 persones.

Enguany l’organització d’aquests esdeveniments ha passat als centres. El degà
agraeix públicament el treball desenvolupat pel PAS del deganat de la FCHS,
coordinat per Sari Mallench. I també el compromís de l’alumnat que
voluntàriament es va implicar el segon dia en tasques organitzatives.

3.- El degà informa sobre les dades d’ocupació de l’oferta acadèmica d’aquest
curs. Pel que fa a la FCHS l’índex de matrícula ha estat del 95’1%, xifra molt
semblant a la del curs anterior.

4.- La FCHS ha coordinat la recollida d’informació sol·licitada pel Vicerectorat
d'Ordenació Acadèmica i Professorat al voltant de les decisions del
departaments sobre les àrees afins de cadascuna de les àrees de coneixement.

5.- El degà fa un balanç molt positiu de les activitats organitzades des de la
FCHS i informa sobre el particular:

• Per a l’alumnat: el curs d’Ocupabilitat en la 4ta Revolució Industrial, amb 20
admesos i 15 en llista d’espera i una valoració dels participants de 4’9 sobre 5;
per a l’alumnat dels màsters, el curs de Gestió de l’ètica i la responsabilitat en els
treballs acadèmics, amb 23 participants.

• Per al professorat: el curs de Com presentar els trams de recerca per a
l’avaluació en el camp de les humanitats (28/11), amb 39 inscrits i un vídeo que
es pot consultar de manera lliure; curs de Desenvolupament de competències
emocionals per promoure la salut i el benestar en l’àmbit de la investigació en
ciències humanes i socials (17/12).

6.- El degà informa sobre la celebració de les Jornades de Foment de la
Investigació el dia 8 de maig de 2020, que arriba a la 25ena edició. Fa una crida
perquè el professorat anime a l’estudiant perquè presente comunicacions sobre
les seues investigacions.

7.-El degà exposa quina és la situació dels espais per a la docència en el segon
semestre del curs. Malgrat la situació crítica de la FCHS en aquesta qüestió per
l’ús que es farà de l’edifici de Colorins i perquè encara estem en una etapa de
transició en l’ocupació dels espais de la Facultat de Ciències de la Salut, en el
segon semestre sembla que hi haurà una certa millora ja que des del
Vicerectorat de Campus i Vida Saludable s’ha informat que ja hauran acabat les
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obres.

La vicedegana d’infraestructures i investigació, Esther Monzó s’ha reunit amb els
i les representants de l’alumnat per atendre les peticions dels delegats i
delegades de Història i Humanitats. Resta una reunió amb aquests per
traslladar-los el que s’ha parlat.

Tot i això, el degà indica que l’edifici de Colorins té limitacions per la capacitat de
les seues aules, que dificulten la ubicació dels graus més nombrosos en qüestió
de matrícula i amb necessitats de laboratoris.

8.- El degà comenta que des del Grup Nou Model Docent i sensibilització de
l’Associació UJIxPlaneta s’ha enviat una proposta al deganat per promoure
l’eliminació de la presentació de TFGs en paper imprès. L’equip deganal
recolzarà aquesta proposta davant l’equip rectoral i demana l’acord de la Junta
en aquest sentit. No hi ha opinions en contra.

3. Aprovació si escau de l'oferta de reconeixement de crèdits d'activitats
universitàries de FCHS per al segon semestre del curs 2019-2020.

El degà indica que des del Vicerectorat d'Ordenació Acadèmica i Professorat es
va demanar aquesta informació que, segons normativa, s’ha d’aprovar en Junta.

S’aprova per assentiment.

4. Assumptes de tràmit.

Ni hi ha.

5. Torn obert de paraules.

No hi va haver. Tanmateix, després del punt següent es van produir un seguit
d’intervencions que clarament cal incloure-les en aquest punt de l’ordre del dia.

Begoña Bellés pregunta sobre la confusió actual al voltant del tema de la
protecció de dades a l’hora de fer públiques les qualificacions de l’alumnat.

El degà exposa les informacions arribades fins ara:

• Des de la Secretaria General inicialment es va indicar que calia ficar a les llistes
el nom de l’alumnat i no el DNI; com a molt el DNI amb asteriscos en les
primeres xifres.

• Després, va arribar un altre comunicat en el qual s’indicava que es mantenia el
sistema tradicional amb el DNI i sense noms. A més, per evitar situacions
jurídicament complicades, es notificava que per fer les llistes informatives s’havia
d’utilitzar només les proporcionades per l’aplicació de les actes.

Jorge Martí, al respecte, assenyala que a les actes actuals apareix el DNI amb
l’asterisc, però quan es descarrega ho fa amb el número d’identificació de
l’alumnat.

El representant de l’alumnat, Iván Checa, demana que a les llistes no aparega el
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nom i DNI a la vegada, informa que el consell d’estudiants és molt crític amb el
criteri del número d’identificació.

El degà aconsella, en aquest tema, que per aquesta convocatòria es mantinga el
criteri d’utilitzar el DNI com a criteri identificatiu a les llistes.

Carmen María Fernández pregunta pel procediment d’enviar la nota
individualment a cada alumne. El degà li contesta que la Secretaria General
considera que no és una pràctica idònia perquè tot l’alumnat té dret a saber el
marc general dels resultats obtinguts pel grup avaluat.

L’alumne representant del grau d’Història i Patrimoni, Pablo Albalate planteja la
problemàtica de l’ocupació d’espais de l’edifici de colorins per part de l’alumnat
d’Història i Patrimoni i d’Humanitats, i mostra el seu desacord amb la decisió de
no haver-los convidat a la reunió que s’ha fet de la vicedegana d’infraestructures
i investigació amb els delegats i delegades de la resta de titulacions.

Les vicedeganes dels dos graus esmentats, Carmen Mª Fernández i Mónica
Velando, expressen el seu acord amb el plantejament de l’estudiant i volen fer
públic el malestar de l’estudiantat i del professorat dels dos graus per la decisió
de que tota l docència siga a l’edifici de colorins. Hi ha un sentiment de
marginació respecte a la resta d’estudis de la FCHS, per la qual cosa seria més
adequat que hi haguera rotacions entre totes les titulacions en l’ocupació de les
aules de l’edifici de colorins.

El degà contesta mostrant el seu desacord amb aquest plantejament:

• Per una banda, la resta d’alumnes de la FCHS ha mostrat la seua disposició a
anar a l’edifici de colorins.

• L’equip deganal considera que la capacitat de les aules d’aquest edifici dificulta
l’organització dels horaris i de les classes per a grups nombrosos, com són els
de gran part dels graus de la FCHS.: la distribució de les sessions de Teoria,
amb tot l’alumnat, i les de pràctiques als laboratoris, suposaria, en molts casos,
anar d’un edifici a l’altre de manera continuada, amb conseqüències negatives
per a la dinàmica de la docència, el que es traduiria amb protestes per part del
professorat. Una decisió d’aquest tipus cal que siga aprovada per la Junta de
Centre.

Esther Monzó explica que la decisió de no convocar als i les representants de
l’estudiantat dels dos graus a la reunió amb la resta de delegats i delegades ha
tingut una finalitat: sondejar a l’alumnat de la FCHS per veure quina és la seua
disposició davant del problema, per a, després, en la següent reunió amb els i les
representants d’Història i d’Humanitats, oferir-los les diverses solucions
plantejades. La vicedegana, en aquest sentit, indica que s’han trobat opcions que
poden ser interessants, de les qual informarà als delegats i delegades d’aquests
graus. Tot i això, reafirma l’opinió del degà sobre les dificultats organitzatives
ateses les característiques de l’edifici de colorins.

Pablo Albalate remarca que les seues peticions es basen en un sentiment de
marginació respecte a la resta de titulacions de la FCHS.
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El degà li contesta que si es vol que tota la docència siga a l’edifici original de la
FCHS i no a colorins, hi ha alternatives, com ara que les classes siguen per la
vesprada.

Iván Checa comenta que a la reunió que s’ha fet amb la vicedegana, la decisió
més important ha estat la disposició a treballar entre tots i totes per trobar una
solució eficaç.

El degà alça la sessió, de la qual, com a secretari estenc aquesta acta

El secretari Vistiplau,

El degà

6. Aprovació si escau de l'acta de la sessió nº1 (18/12/19)

El secretari informa sobre les directrius de la Secretaria General de la UJI per
incorporar a les actes de tota mena de reunions un darrer punt de l’ordre del dia
on aparega l’aprovació condicionada de l’acta de la sessió.

A continuació, explica el procediment que es desenvoluparà: en un termini de un
o dos dies arribarà l’esborrany de l’acta, mitjançant el GOC, als membres de la
Junta. A partir d’ahir s’obrirà un termini, del qual s’informarà, per fer esmenes. Si
no hi ha cap esmena, s’entendrà que l’acta està aprovada per assentiment. Si les
esmenes són de caràcter superficial i no afecten el contingut, una vegada
incorporades, s’aprovarà. Finalment, si les esmenes foren importants i afectaren
el contingut, es demanaria l’acord de la Junta amb els canvis.

Mercedes Sanz demana un aclariment: a partir d’aquest procediment, a l’ordre
del dia de la següent Junta s’entén que no apareixerà l’aprovació de l’acta
d’aquesta sessió.

El degà li contesta que, efectivament, es considerarà aprovada l’acta i, per tant,
ja no apareixerà com a primer punt de l’ordre del dia.
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